



Australian Vanadium

Australian Vanadium 将把积极的分析结果用于升级资源估算

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) 在西澳大利亚 Meekatharra 附近的澳大利亚钒项目钻探获得了积极成果，这将用于升级矿产资源估算。

该项目完成了约 30 个大直径金刚石钻孔，用于正在进行的中试规模试验，其中 14 个钻孔的材料用于高优先级最终可行性研究（DFS）中试规模处理。

公司还收到了 16 个深度延伸孔的试验结果，这些孔的目标是在预可行性研究（PFS）矿坑底部以下的矿化。

在先前钻探的深度以下，一致地确定了一个高品位的富钒区，其氧化钒含量超过 1.2%，支持了之前的试验结论。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium will use positive assay results for upgraded resource estimate

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has received positive results from drilling at The Australian Vanadium Project near Meekatharra in Western Australia which will be incorporated in an upgraded mineral resource estimate.

About 30 large diameter diamond core holes were completed at the project for use in ongoing pilot scale test work, with material from 14 of the holes used for high-priority definitive feasibility study (DFS) pilot scale processing.

Results from 16 depth-extension holes targeting mineralisation below the base of the pre-feasibility study (PFS) life-of-mine pit have also been received.

A high-grade vanadium-rich zone grading more than 1.2% vanadium oxide is identified consistently at depths below previous drilling, supporting previous work.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China